
Salam, əziz dostum. Səninlə sülhü necə təsəvvür ediyimlə paylaşmaq istəyirəm. Sülh -            
həyatın hərəkətləndirici qüvvəsidir, o, əhangdarlığa və xoşbəxtliyə əsaslənmişdir. Dünyada         
sülh yaymaq üçün ilk növbədə elə insanların beyinlərində sülh olmalıdır. Əgər beyin hiddətlə             
doludursa sülhə nail olmaq çox çətindir. Məncə biz hamımız öz içimizdə olan nifrət             
duyğusundan qurtarılmalıdır. Çünki müharibə daxilimizdədir nəinki xaricimizdə.       
Daxilimizdə sülh bərqərar etmədikcə biz dünyada əmin-amanlıq bərqərar edə bilmərik.          
Dünyada hətta Nobel Sülh Mükafatı vardır lakin bu günədək dünyada sülh bərqərar olunmur.             
Heç bir maddiyyət dəyməz ki, insan əmin-amanlığlnı itirsin. Tereza Ana demişdi: “Mən heç             
vaxt müharibəyə qarşı təşkil olunmuş hərəkata qoşulmayacağam. Sülh naminə hərəkət olsa           
əgər, çağırın məni”. Odur ki gəlin sülhə aparan hərəkatımızı təsis edək. Hər kəs sülhü öz               
gözləriylə görür. Məncə, əslində bü kiçik məktubun böyük əhəmiyyəti var. Deyirlər           
müharibəni başlamaq asandı, dayandırmaq çətin. Gəlin mövcud olan sterotipləri məhv edək           
və dünyaya göstərək ki, biz ancaq və ancaq sülhün tərəfdarıyıq. 
 
Mənim adım Şuşidir, mən erməniyəm. Mən qərar vermişəm ki, yalnız sülhə inanım və etibar              
edim. Sən də cəhd et. 
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